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Notat 

 

 
Beretning nr. 24/2013 om problemerne med at udvikle og 
implementere Fælles Medicinkort 
 
Beretningen afgives til Endelig betænkning 2019 som fortsat sag med 

følgende statsrevisorbemærkning: 

Statsrevisorerne konstaterer, at der siden beretningen blev afgivet i 2014, har 

været en positiv udvikling i sygehusenes anvendelse af det Fælles Medicin-

kort.  

 

Statsrevisorerne finder det imidlertid utilfredsstillende, at graden af anven-

delse af det Fælles Medicinkort efter mere end 5 år stadig ikke har nået det 

fastsatte mål på 95 % på landsplan. Det indebærer, at sundhedspersonale og 

patienter ikke altid har adgang til opdaterede medicinoplysninger, som er vig-

tige for den medicinske behandling og patientsikkerheden. Statsrevisorerne 

og Rigsrevisionen vil fortsat følge udviklingen i anvendelsen af det Fælles 

Medicinkort på sygehusene. 

 

Statsrevisorerne, den 15. maj 2020 

 

 

 

 

 

 

Statsrevisorerne 2010-11 (1. samling)
Beretning nr. 10 Statsrevisorernes bemærkning af 15. maj 2020 

Offentligt


